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OPENINGSTIJDEN 
Burgerzaken werkt alleen op 
afspraak.
Sociale Zekerheid Stadhuisplein 3,  
telefonisch bereikbaar  
09.00 - 17.00 uur

Archief Eemland
Eemplein 73 (Het Eemhuis,  
3e verdieping). Openingstijden 
en meer informatie:  
www.archiefeemland.nl

Wijkteams
Informatie over wijkteams voor 
zorg en ondersteuning:
www.amersfoort.nl/wijkteams 
of bel 14 033

Belastingen
Informatie over de 
gemeentebelastingen.
www.amersfoort.nl/belastingen 
of bel 14 033

Woensdag 2 juli 2025 

Subsidie voor sport- en 
ontmoetingsactiviteiten
Lees verder > pagina 2

Denk mee over bouwen en 
wonen
Lees verder > pagina 3 

De Raad 
Lees verder > pagina 4

‘Als we iets meer met elkaar verbonden zijn, dan wordt 
Amersfoort beter’ 
Op vrijdag 11 juli is de Amersfoort Pride weer in onze stad. Jip Franken is 24 en aanwezig bij de Pride. 
Ze loopt mee om daarna feest te vieren op de Hof. 

Jip: ‘Het is vieren en herdenken van alle dingen 
die zijn gebeurd. En het bedanken van de 
ouderen. Ik hoop dat het allemaal goed gaat en 
dat mensen anderen opzoeken waar ze normaal 
gesproken niet zo snel mee zouden praten. Er valt 
nog wel wat te winnen. Door alles wat je leest 
op sociale media is het een beetje ‘ik versus hun’. 
Hierdoor krijg je niet de ruimte om jezelf te zijn 
en zet je jezelf weg in een hokje. Ik denk daarom 
dat Pride een hele mooie kans is om te laten zien 
dat je queer bent maar ook een gewoon mens. 
‘Praat met mij, heb een gesprek met mij, zie mij 
als een persoon’. Ook onderling binnen onze 
community, want ook daar zijn verschillen. Dus 
ik hoop dat iedereen zich verbonden voelt met 
de stad en met elkaar. Want als we iets meer 
met elkaar verbonden zijn dan wordt Amersfoort 
beter.’ 

Programma
De stichtingen Keiroze en Amersfoort Pride 
nodigen iedereen uit om in de meest kleurrijke 
outfit te komen. Om samen te vieren dat we een 
stad willen zijn waar iedereen mag zijn zoals die 
is, ongeacht wie je liefhebt. En waar iedereen 
mee kan doen. Daar werken veel Amersfoortse 
organisaties samen aan met nog veel meer 
stadsgenoten. Om 18.30 start de Pride Walk 
vanaf het Jorisplein richting de Hof. Daar start 
om 19.30 uur het Pride feest met optredens 

van Ruth Jacott en vele anderen. Het complete 
programma met alle activiteiten staat op  
www.amersfoortpride.nl.

Vernieuwd regenboogoverpad
Uiteraard zal de Pride Walk ook langs het 
vernieuwde overpad gaan, de oversteekplaats 
voor voetgangers in regenboogkleuren. Op advies 
van het Amersfoortse regenboogplatform greep 
de gemeente de wegwerkzaamheden op de 
Stadsring aan om meer kleuren toe te voegen 
aan een vernieuwd regenboogoverpad. Om 
zo alle mensen in de regenbooggemeenschap 
zichtbaar te maken. Ook LHBTIQ+ personen 
van kleur, transgender personen en intersekse 
personen. 

Regenboogagenda onderstrepen
Mensen uit de regenbooggemeenschap 
krijgen nog altijd sneller dan anderen te 
maken met discriminatie, onveilige situaties 
of geweld. Daarom stelde de gemeente een 
Regenboogagenda op in samenwerking met 
allerlei organisaties in de stad. Zo wil de 
gemeente actief bijdragen aan meer acceptatie 
van de Amersfoortse LHBTIQ+-gemeenschap. 
Om dat te onderstrepen, zal ook wethouder 
Micheline Paffen-Zeenni aanwezig zijn bij  
de Pride. Lees meer op  
www.amersfoort.nl/regenboogstad-amersfoort.

Jip Franken bij het vernieuwde regenboogoverpad 
op de Stadsring. (foto: Gemeente Amersfoort)

Help mee om wilde dieren in Amersfoort te spotten
Veel dieren trekken ‘s nachts door de stad, op 
zoek naar voedsel of een rustplek. Gelukkig zijn 
er speciale tunneltjes en loopplanken die hen 
helpen veilig over te steken: de faunapassages. 
De gemeente en inwoners gaan onderzoeken 
hoe goed die werken en welke dieren er gebruik 
van maken. Ook u kunt meedoen. 

De gemeenten Amersfoort, Almere en Apeldoorn 
starten samen met DutchWallFish (bekend 
van de Visdeurbel in Utrecht) het project 
Wildspotters.nl. Op deze website worden video’s 
geplaatst van dieren die een faunapassage 
gebruiken. Als bezoeker kunt u meekijken en 
aangeven welk dier u denkt te zien. U kiest 
een plaatje onder de video en als minstens 20 
mensen hetzelfde antwoord geven, dan telt dat 
als het juiste. Zo helpen inwoners mee aan het 
onderzoek.

Belangrijk en leuk 
Ecoloog Mark van Heukelum (DutchWallFish) 
legt uit waarom het onderzoek nodig is: 
‘Faunapassages kunnen veel dieren redden, zoals 
dassen en marters. Maar dan moeten ze goed 
aangelegd en onderhouden zijn, en dat gaat 
niet altijd goed. Met dit project willen we daar 
meer inzicht in krijgen.’ Het project is niet alleen 
belangrijk, maar ook leuk. U kunt dieren zien 
die u overdag bijna nooit tegenkomt. Denk aan 

de otter, steenmarter of das. Via de chat kunt u 
overleggen met andere spotters en u verdient 
punten en badges voor elk goed antwoord.

‘Amersfoort is een groene stad, en daar zijn we 
trots op,’ zegt wethouder Johnas van Lammeren.
‘Met dit project maken we de natuur in de stad 
zichtbaar én betrekken we inwoners op een leuke 
manier bij het beschermen ervan.’

Meedoen
Wilt u ook een kijkje nemen in het nachtleven 
van de dieren in Amersfoort en meedoen aan het 
onderzoek? Ga dan naar www.wildspotters.nl.

Meer ruimte voor planten en dieren
Amersfoort wil met dit initiatief natuurgebieden 
beter met elkaar verbinden, zodat dieren zich vrij 
kunnen bewegen. Dit past binnen de bredere 
aanpak van de gemeente om natuur in en rond de 
stad te beschermen, versterken én toegankelijk 
te maken voor iedereen. Dat betekent groen 
behouden, nieuwe kansrijke leefgebieden maken 
én deze met elkaar verbinden. Zo krijgen planten 
en dieren meer ruimte.

Wees extra alert op natuur
branden! Wat kunt u doen 
om die te voorkomen? 
Het is al langere tijd droog in de natuur. 
Daardoor is er een verhoogde kans op een 
natuurbrand. Een natuurbrand kan zich 
in droge periodes snel en onvoorspelbaar 
ontwikkelen, zeker bij harde wind. In de 
regio Utrecht geldt daarom op dit moment 
Fase 2  Extra Alert. Terreineigenaren, 
natuurbeheerders en hulpdiensten zijn in 
deze periode extra alert. Zij vragen ook 
uw medewerking om de gevolgen van 
natuurbrand te voorkomen of te beperken. 

Wat u zelf kunt doen in of bij droge natuur-
gebieden om natuurbranden te voorkomen:
-  Niet roken en geen (kamp)vuur maken of 

barbecue gebruiken.
-  Parkeer uw auto niet in hoog gras; de warme 

uitlaat of katalysator kan brand veroorzaken.
-  Neem glas (zoals flesjes of scherven) mee; 

glas kan zonlicht bundelen en daardoor 
brand veroorzaken.

-  Laat geen rommel achter; afval is vaak 
brandbaar.

-  Volg aanwijzingen van de brandweer of 
natuurorganisaties op borden, apps of 
websites.

https://www.amersfoort.nl/wijkteams
https://www.amersfoort.nl/belastingen-en-woz
https://amersfoortpride.nl/
https://www.amersfoort.nl/regenboogstad-amersfoort
https://wildspotters.nl/
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Van de Stadsdichter

Wijkgedicht Kruiskamp/Koppel. Geschreven met input van verhalen op wijkfestival Proef op 21 juni 2025,  
ter plekke geschreven en voorgedragen door Tanja ter Brake. 

Een Wijk met Vele Smaken
In een wankele wereld 
waarin ons geleerd wordt 
steeds banger te worden voor elkaar 
spelen jullie het hier in deze wijk klaar  
om samen te komen, samen te dromen 
jullie verleggen de focus  
hocus pocus naar borek en baklava 
glittertattoo’s en henna

En heb je een fietsje over  
tover je een glimlach op het gezicht  
van je buur 

Hoe meer je geeft, hoe meer je leeft 
hoe meer je zal ontvangen 
en verlangen naar verbinden  
en in deze wijk blijven

Vorige week had jij stamppot over  
nu krijg je van je buurman weer olijven

Deze wijk heeft vele smaken  
zet je hart open, laat je raken  
en proef ervan

Ik heb een lamp over  
pak boeken uit het boekenkastje 
er zijn vast mensen die ze graag willen 
en wie kan me even helpen deze bank te tillen

Vele smaken, proef het groen 
en laat het groeien 
Bouw groene bruggen, bouw hutten 
tikkertje en verstoppertje spelen  
in het groen zijn vele mogelijkheden 

En ben je wat ouder of slechter ter been 
krijg je een briefje in de bus  
kunnen we iets voor je doen  
in deze wijk ben je niet alleen 

Van de oude plataan naar de berenspeeltuin 
en de Mevlana Moskee 
hier heet de stier je welkom  
waar je ook vandaan komt  
uit andere oorden of hier geboren 

Deze wijk kent vele smaken  
dus zet je hart open, laat je raken  
en proef ervan

Hier wordt samen gegymd, samen bewogen 
we houden onze harten, onze ogen open 
hier kijken we naar elkaar om 

Je kunt hier altijd ergens terecht of ergens heen 
in deze wijk met vele smaken  
ben je nooit alleen 

Van moestuintje naar het wandelpad bij ’t moerasje 
en iedereen doet z’n plasje op het parkeerbeleid 
want waar moet je in hemelsnaam je auto kwijt 

En tuurlijk toeteren we soms naar elkaar 
in een wereld van snelle likes, fatbikes 
maar onder een blauwe paraplu 
worden rupsen altijd vlinders 
deze wijk is voor de eerlijke vinders en de gevers 

Twijfel niet en houd je niet in,  
een glimlach, een goedemorgen 
het heeft altijd zin 

Hoe meer je geeft, hoe meer je leeft,  
hoe meer je zal ontvangen 
en verlangen naar verbinden

In deze wijk is altijd wat te beleven 
dus vier alle smaken en vier jullie wijk,  
want in deze wijk heeft iedereen  
echt iets moois te geven  

Tanja ter Brake
Stadsdichter Amersfoort 

Tanja ter Brake is de stadsdichter van 
Amersfoort. Zij schrijft regelmatig over  

typisch Amersfoortse of actuele onderwerpen.  
Als kunstenaar is de stadsdichter vrij in 

onderwerpkeuze en de inhoud van haar werk. 
De gemeente is daarom niet verantwoordelijk 

voor wat zij schrijft.

(foto: Evelien Woldman)

Multicolor Festival: vriendschap vieren met alle culturen
Amersfoorters van verschillende culturen komen elkaar niet vanzelfsprekend tegen. Dat kan wel op het Multicolor 
festival op zaterdag 5 juli in het Eemklooster. De toegang is gratis op vertoon van een ticket.

Organisator Stichting Buddy to Buddy nodigt 
iedereen uit. Die organisatie koppelt mensen met 
een vluchtelingenachtergrond aan Amersfoorters op 
basis van gelijkwaardigheid. Zo brengen ze mensen 
samen die elkaar anders niet snel zouden ontmoeten. 
Door samen te koken, wandelen, sporten of gewoon 
een goed gesprek te voeren. Het resultaat? Nieuwe 
vriendschappen: buddy’s. Veel van deze buddy’s komen 
naar het festival, maar iedereen is van harte welkom. Ze 
vieren graag samen met u hun vriendschap, verbinding 
en wederzijdse verrijking. 

Programma 
Tussen 13.00 en 19.00 uur is er op het podium en op de 
rest van het terrein van alles te beleven. Er is muziek, 
dans, creatieve workshops én hapjes en drankjes uit 
allerlei culturen. 

Waardevolle vriendschappen
Hoe verrijkend vriendschap met iemand uit een 
andere cultuur kan zijn, blijkt wel uit uitspraken van de 
buddy’s: ‘We hebben onze vriendschap verlengd met 
20 jaar,’ zeggen bijvoorbeeld Dirk en Farooq. Bas (15) en 
Abdullah (18) gaan graag samen naar de film: ‘Dat is 
een fijne en laagdrempelige activiteit. Op de terugweg 
van de bioscoop kletsen we over de film. Het voelt niet 
alsof je ergens heen moet, maar je gaat erheen omdat 
je het zo leuk vindt.’

Praktische informatie
Wanneer: zaterdag 5 juli van 13.00 tot 19.00 uur
Waar:  Eemklooster, Daam Fockemalaan 22 

in Amersfoort
Gratis tickets: www.eventix.shop/ef584vbj
Meer informatie: www.buddytobuddy.nl/amersfoort

Organiseert u een sportevenement 
in Amersfoort? Vraag subsidie aan 
voor meerdere jaren
Organiseert u namens een vereniging, stichting of sportorganisatie een 
sportevenement dat elk jaar (of om het jaar) terugkeert in Amersfoort? 
Dan kunt u subsidie aanvragen voor een periode van vier jaar. Zo 
heeft u meer financiële zekerheid en hoeft u minder tijd te besteden 
aan papierwerk. Dat betekent meer tijd om een mooi en succesvol 
evenement te organiseren. U kunt subsidie aanvragen van 1 juli tot en 
met 30 september 2025.

Voorwaarden
Uw evenement:
•  Is een jaarlijks of tweejaarlijks terugkerend evenement. 
• Is toegankelijk voor meerdere doelgroepen: jong en oud, beginners en 
gevorderde sporters.

•  Houdt rekening met mensen met een beperking.
•  Stimuleert inwoners om structureel (duurzaam) meer te bewegen.
•  Wordt georganiseerd in samenwerking met andere organisaties in de 

stad.

De subsidie is bedoeld voor rechtspersonen zoals verenigingen, 
stichtingen of bedrijven. Het gaat om grotere terugkerende 
evenementen waarvoor u minimaal €5.000 subsidie aanvraagt. 
Evenementen die minder subsidie nodig hebben kunnen gebruik blijven 
maken van de regeling ‘Activiteiten sport en bewegen’. 

Informatie en aanvragen
Wilt u weten of uw sportevenement in aanmerking komt? En wat u 
nodig heeft voor uw aanvraag? Kijk dan op  
www.amersfoort.nl/meerjarigesportevenementen.

Alle culturen zijn welkom op het Multicolor festival. (foto: Ehab Al Haddad)

Boom weg 
bij mij in 
de straat?

Zó weet je ervan!
Wil je op de hoogte blijven van de 
ontwikkelingen in je wijk of buurt?  
Dat kan ook digitaal. Alles over 
vergunningen, plannen en voorschriften. 
Snel en eenvoudig, op elk moment van  
de dag slechts één klik verwijderd 
van de meest recente berichten.

www.overheid.nl/berichten-over-uw-buurt

Abonneer je op de e-mailservice

https://shop.weeztix.com/48ae1d3c-146a-11f0-a9cb-7e126431635e/tickets?shop_code=ef584vbj
https://buddytobuddy.nl/afdeling/amersfoort/
https://www.amersfoort.nl/meerjarige-subsidieregeling-sportevenementen-2026-2029
https://www.overheid.nl/berichten-over-uw-buurt
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Plaats    Werk/hinder    Wanneer   

Archimedesstraat Afgesloten voor doorgaand verkeer 
vanwege een straatfeest.

12 juli van 12.00 tot 23.30 uur

Barchman Wuytierslaan 
(tussen Daam Fockemalaan en 
Groen van Prinsterlaan)

Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor alle verkeer. We leiden het 
verkeer met borden om.

4 juli van 0.00 tot 5.00 uur

De Nieuwe Poort ter hoogte 
van nummer 101 (de 
paralelweg voor Hogeschool 
Utrecht)

Kraan op de weg. Afgesloten voor 
alle verkeer.

24 juli

Dollardstraat en omgeving Wegwerkzaamheden. Steeds een 
stukje afgesloten voor verkeer. We 
leiden het verkeer met borden om.

De laatste fase is eind juli klaar

Domstraat (Tussen Oeverdweg 
en Palestinaweg)

Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor alle verkeer. We leiden het 
verkeer met borden om.

14 juli 7.00 uur tot 18 juli 16.00 uur

Fahrenheitstraat 
(tussen Lorentzstraat en 
Cartesiusstraat)

Afgesloten voor alle verkeer. 5 juli van 15.00 tot 20.00 uur

Godivastraat Afgesloten voor doorgaand verkeer. 10 juli van 8.00 tot 14.00 uur

Mijnbouwweg (tussen 
Chromiumweg en 
Amsterdamseweg)

Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor alle verkeer. We leiden het 
verkeer met borden om.

21 en 22 juli

Patriciërslaan (rotonde) Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor alle verkeer.

3 juli 7.00 uur tot 4 juli 16.00 uur

Primulastraat (tussen 
Soesterweg en Begoniastraat)

Afgesloten voor alle verkeer. 4 juli van 8.00 tot 15.00 uur

Rondweg-Oost (van kruising 
Bergpas tot tankstation 
TotalEnergies)

Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor alle verkeer. We leiden het 
verkeer met borden om.

Noordzijde: tot en met 6 juli
Zuidzijde: tot en met 13 juli

Scheidingsweg (fietspad) Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor alle verkeer. We leiden het 
verkeer met borden om.

Tot en met 23 juli

Timorstraat – Bankastraat 
(kruising)

Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor alle verkeer. We leiden het 
verkeer met borden om.

Tot en met 3 juli 16.00 uur

Vuursalamander Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor alle verkeer. We leiden het 
verkeer met borden om.

Tot en met 25 juli

Weverssingel ter hoogte van 
nummer 39 en 40

Kraan op de weg. Afgesloten voor 
alle verkeer.

7 juli van 7.30 tot 13.00 uur

Wolvenstraat en omgeving Wegwerkzaamheden. Steeds een 
stukje afgesloten voor alle verkeer. 
We leiden het verkeer met borden 
om.

De laatste fase is klaar in oktober

Zeldertseweg (ter hoogte van 
nummer 112)

Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor alle verkeer. We leiden het 
verkeer met borden om.

1 juli van 7.00 tot 13.00 uur 

Zielhorsterweg (Tussen 
Ringweg Koppel en Sonnetweg 
en richting Ringweg Koppel 
tussen Socratesstraat en 
Sonnetweg)

Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor alle verkeer. We leiden het 
verkeer met borden om.

28 juli 7.00 uur tot 30 juli 16.00 uur

Zijderupsvlinder (tussen Henry 
Dunantstraat en Rondweg 
Oost)

Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor alle verkeer. We leiden het
verkeer met borden om.

4 juli van 7.00 tot 16.00 uur

Wegwerkzaamheden 
Hier vindt u informatie over wegen die geheel of gedeeltelijk zijn 
afgesloten. Omdat het werk aan de weg afhankelijk is van veel zaken, 
waaronder het weer, kan het zijn dat werkzaamheden eerder of later 
beginnen dan gepland. De meest actuele ontwikkelingen vindt u op 
www.amersfoort.nl/werkzaamheden.

Organiseert u een activiteit voor 
de stad? Vraag in september 
subsidie aan voor stedelijke 
ontmoetingsactiviteiten en lichte 
ondersteuning 
Organiseert u activiteiten voor inwoners van Amersfoort om elkaar te 
ontmoeten? Of om inwoners te ondersteunen? Dan kunt u in september 
subsidie aanvragen bij de gemeente. Hiermee helpt de gemeente 
organisaties en inwoners die zelf iets willen doen voor anderen in de 
stad. De regels voor het aanvragen van de subsidie zijn aangepast na 
een evaluatie.

Verbeteringen
Op basis van ervaringen van aanvragers en professionals zijn er 
verbeteringen doorgevoerd:
•  U vraagt de subsidie voortaan direct bij de gemeente aan. De 

organisatie Indebuurt033 helpt u graag bij het voorbereiden van uw 
aanvraag, maar beslist er niet meer over.

•  De beoordelingsregels zijn duidelijker. Activiteiten die al langer goed 
draaien, maken meer kans. Ook kijkt het Stedelijk Buurtbestuur naar 
het belang van de activiteit voor de stad.

•  Sportevenementen en activiteiten die helpen bij het voorkomen van 
complexe scheidingen vallen voortaan onder een andere regeling. 

•  U ontvangt het volledige bedrag als voorschot. 

Subsidie aanvragen in september
Van 1 tot en met 30 september 2025 kunt u subsidie aanvragen 
voor activiteiten die in 2026 plaatsvinden. In augustus en september 
organiseert de gemeente spreekuren. Daar kunt u uw vragen stellen. 

Kijk op www.amersfoort.nl/stedelijke-regeling voor meer informatie 
en voorwaarden. Hier staat ook een link naar contactpersonen van 
Indebuurt033 die graag met u meedenken. Of bel met Indebuurt033 via 
telefoonnummer 033 204 86 77. 

Centrum markten
vrijdag 4 juli

zaterdag 5 juli
verplaatst naar het Eemplein

(Snuffelmarkt zaterdag - Grote Koppel)

Marktverplaatsing
www.amersfoort.nl/markten

Stad met een hart

Denk mee over bouwen en wonen in Amersfoort 
U kunt meedenken over hoe we bouwen en wonen in Amersfoort. Door deel te nemen aan de 
Woonadviescommissie mag u bouwplannen onder de loep nemen en hierover onafhankelijk advies geven. Of u 
nu jong bent of ouder, een achtergrond hebt in zorg, techniek of gewoon veel belangstelling hebt voor de stad. De 
commissie is op zoek naar u. 

De Woonadviescommissie (WAC) bestaat uit 
professionals en ervaringsdeskundigen en geeft 
adviezen vanuit de beleving van de toekomstige 
bewoner of gebruiker. Voorzitter René Rademaker: ‘Je 
krijgt heel veel plannen op tafel. Ook de allereerste 
schetsen van nieuwbouwprojecten zodat de kans groot 
is dat je nog dingen kunt veranderen. Je maakt alles 
mee en als het project is opgeleverd gaan we kijken of 
het goed is uitgevoerd.’ 

Woningen en openbare gebouwen 
De commissie beoordeelt bouw plannen van 
nieuwbouwwoningen in Amersfoort. René: ‘Een woning 
moet voor iedereen toegankelijk zijn. Ook als opa of 
oma langskomt met een rollator. Die moet dan naar 

het toilet kunnen. In veel woningen gaat dat moeilijk 
omdat de deur verkeerd naar buiten draait, zodat je 
onhandig het toilet inloopt en daar moet keren.’ Ook 
kijkt de commissie naar openbare gebouwen zoals 
het nieuwe stadhuis of het zwembad. René geeft als 
voorbeeld: ‘De vloer- en wandtegels in het zwembad 
zijn hetzelfde. Voor een slechtziend iemand  is dat heel 
lastig. Die ziet het verschil niet en loopt met z’n hoofd 
tegen de muur aan.’ 

Lid worden
Vindt u het ook leuk om mee te denken over hoe we 
bouwen en wonen in Amersfoort? Word dan lid van de 
Woonadviescommissie Amersfoort. Bekijk de vacature 
op www.amersfoort.nl/wac.

René Rademaker, voorzitter van de Woonadviescommissie. (foto: Gemeente 
Amersfoort)

https://www.amersfoort.nl/werk-aan-de-weg
https://www.amersfoort.nl/werk-aan-de-weg
https://www.amersfoort.nl/subsidieregeling-stedelijke-ontmoetingsactiviteiten-en-lichte-ondersteuning
https://www.amersfoort.nl/markten
https://www.amersfoort.nl/woonadviescommissie-amersfoort
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De Raad
Nieuws van de gemeenteraad Amersfoort

 Nieuws van de gemeente Amersfoort

Raadsagenda 8 juli    

Jaarstukken 2024 en Algemene 
Beschouwingen Kadernota  
2026-2029

De gemeenteraad komt op 8 juli bijeen voor 
raadsvergadering Het Besluit. De raad neemt een 
besluit over de Jaarstukken 2024. Daarna staat 
de vergadering in het teken van de Algemene 
Beschouwingen over de Kadernota 2026-2029. De 
fracties geven hun visie op de kadernota en gaan met 
elkaar in debat.

Vergaderplanning van de gemeenteraad

Datum Soort bijeenkomst Tijd Locatie 
15 juli Actualiteitenraad 15.00 uur Raadzaal, stadhuis 

Raadsvergadering Het Besluit 15.15 uur Raadzaal, stadhuis 

2 september Raadscommissie Omgeving 14.30 uur Raadzaal, stadhuis
Raadscommissie Bedrijvigheid 19.00 uur Raadzaal, stadhuis 
Raadscommissie Sociaal 19.00 uur Molendijkzaal, stadhuis  

9 september Raadscommissie Omgeving 14.30 uur Raadzaal, stadhuis
Raadsbrede commissievergadering:  19.00 uur Raadzaal, stadhuis
Zomerrapportage

16 september Raadscommissie Omgeving 14.30 uur Raadzaal, stadhuis
Raadscommissie Bedrijvigheid 19.00 uur Raadzaal, stadhuis 
Raadscommissie Sociaal 19.00 uur Molendijkzaal, stadhuis

Informatie over de raad

 amersfoort.nl/gemeenteraad
 Politiek Portaal: amersfoort.raadsinformatie.nl 

 griffie@amersfoort.nl 
 033 469 4379 (griffie)

 @RaadAmersfoort 
 youtube.com/raadamersfoort 
 facebook.com/raadamersfoort 
 instagram.com/gemeenteraadamersfoort

Meld u aan voor de wekelijkse nieuwsbrief RaadsMail:  
amersfoort.nl/aanmelden-nieuwsbrieven

Postadres
Postbus 4000
3800 EA Amersfoort

Het Besluit

Raad besluit over jaarstukken met verantwoording college over vorig jaar 

De raad neemt een besluit over de Jaarstukken 2024. Daarin 
legt het college verantwoording af over wat het heeft 
gedaan en hoeveel dat heeft gekost. Ook doet het college 
een voorstel over wat er met het geld dat is overgebleven 
kan gebeuren. 

Met de jaarstukken kan de raad controleren of het college het 
geld goed heeft besteed. In 2024 hield de gemeente meer 
dan 46 miljoen euro over. Het college stelt voor om een deel 
van dat geld in 2025 en de jaren daarna te gebruiken. Een 
ander deel wil het college storten in een aantal reserves. Dat 
betekent: opzijzetten voor bepaalde doelen. De raad beslist 
daar ook over.

Risico’s en ICT
De auditcommissie bestaat uit een aantal raadsleden en 
buitengewoon fractieleden. Deze commissie geeft de 
raad advies over het financieel beleid van de gemeente. 
De commissie heeft gekeken naar de kwaliteit van de 
jaarstukken en heeft daarbij vooral gelet op twee dingen: hoe 
het college met risico’s omgaat en hoe het gaat met ICT. Op 
basis daarvan heeft de auditcommissie adviezen gegeven. 
Ze vraagt de raad om deze adviezen over te nemen. De kern 

daarvan: het college moet zorgen voor beter beleid en meer 
samenhang op het gebied van risicomanagement en ICT. Ook 
is het belangrijk om de raad hier goed bij te betrekken en 
om samen duidelijk te maken wat belangrijk is. Ook over dit 
voorstel neemt de raad een besluit.

Algemene Beschouwingen: fracties geven visie op kadernota en gaan in debat

In de Kadernota 2026-2029 staat wat het college de 
komende jaren voor plannen heeft en wat het extra 
belangrijk vindt. De Algemene Beschouwingen beginnen 
met statements. Iedere fractie vertelt dan wat ze van de 
Kadernota 2026-2029 vindt en wat haar ideeën zijn bij 
de toekomst van de stad. Als iedere fractie aan de beurt 
is geweest, geeft het college een reactie. Daarna gaan de 
raadsleden met elkaar en het college in debat. 

De fracties kondigen amendementen (wijzigingsvoorstellen) 
en moties (verzoeken) aan bij de kadernota. U vindt de 
kadernota en het voorstel van het college op  
amersfoort.raadsinformatie.nl (Politiek Portaal).  
De kadernota vindt u ook op financien.amersfoort.nl.

Statements
In de krant van volgende week kunt u de special over de 
Kadernota 2026-2029 lezen. Hierin staan de statements van 
de fracties.

Besluitvorming
Een week later, tijdens raadsvergadering Het Besluit van 
15 juli, neemt de raad besluiten over de amendementen 

en moties die fracties bij de kadernota indienen. De raad 
besluit vervolgens over de kadernota zelf. In de krant van  
23 juli leest u een terugblik op de Algemene Beschouwingen 
en de besluitvorming. De kadernota is de basis voor de 
Begroting 2026-2029. Die behandelt de raad in het najaar.

Vergaderingen volgen

De commissievergaderingen, raadsvergadering en Het 
Plein zijn openbaar. U bent van 
harte welkom op het stadhuis! Of 
kijk online mee:  
amersfoort.raadsinformatie.nl/live.

Scan deze QR-code om de agenda en 
bijbehorende documenten van de 
vergadering van 8 juli te lezen.

De Raad is gemiddeld één keer per maand op 
een dinsdag. Schoolvakanties uitgezonderd.

AGENDA

15.00 uur
Raadsvergadering Het Besluit

Dinerpauze

± 19.00 uur
Eventueel vervolg raadsvergadering 

Het Besluit

Uit de jaarstukken blijkt dat personeelstekort vaak de oorzaak 
is dat plannen niet zijn uitgevoerd en geld is blijven liggen 
(foto: Simon Lamme).

De raad behandelt de kadernota op 8 en 15 juli (foto: Simon 
Lamme).

https://www.amersfoort.nl/gemeenteraad
https://amersfoort.raadsinformatie.nl/
https://twitter.com/RaadAmersfoort
https://www.youtube.com/raadamersfoort
https://www.facebook.com/RaadAmersfoort/
https://www.instagram.com/gemeenteraadamersfoort/
https://www.amersfoort.nl/aanmelden-nieuwsbrieven
https://amersfoort.raadsinformatie.nl/
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Scheidend kinderburgemeester Aiden: “Wees lief voor elkaar.” Opvolger Djennah: “Oma, ik ga je trots maken!”

Onder grote belangstelling werd afscheid genomen van Aiden Seijmonson als kinderburgemeester van Amersfoort, Hoogland 
en Hooglanderveen. Zijn opvolger, Djennah Allache, werd geïnstalleerd.

In het midden van de raadzaal was het een drukte van 
belang. Er zaten tientallen kinderen en volwassenen om 
het afscheid van Aiden en de installatie van Djennah bij te 
wonen. Aiden werd kort geïnterviewd door burgemeester 
Lucas Bolsius. Die vroeg hem af hij wel goed geslapen had. 
“Ja”, antwoordde Aiden, “en ik heb gedroomd dat ik hier 
was en dat er heel veel mensen waren.” “Is die droom nu 
uitgekomen?” “Ja!”

Supertrots
In een korte speech vertelde Aiden hoe dankbaar en blij hij 
was met alles wat hij het afgelopen jaar had meegemaakt. 
De grote evenementen, zoals Koningsdag, Dodenherdenking 

en de intocht van Sinterklaas. Maar ook het bezoek aan de 
Voedselbank en het hijsen van de regenboogvlag op Coming 
Out Day zei hij nooit te zullen vergeten. “Ik ben supertrots 
dat ik samen met de kinderraden keihard heb gewerkt aan 
mijn droom: dat iedereen zich welkom voelt.” Hij besloot 
zijn toespraak zoals altijd met de woorden: “Wees lief voor 
elkaar.”

Uit haar hoofd
Nadat Aiden de ambtsketen had omgehangen bij zijn 
opvolger Djennah, sprak zij kort – uit haar hoofd – alle 
mensen in de raadzaal toe. Ze bedankte iedereen die op haar 
had gestemd en vertelde wat haar droom voor Amersfoort, 

Hoogland en Hooglanderveen was: ouderen en jongeren met 
elkaar verbinden. Daarna richtte ze zich tot haar oma, die 
op de voorste rij zat. “Oma”, zei ze, “door jou ben ik op mijn 
droom gekomen. Ik ga je trots maken!”

Werken aan droom
Djennah, de derde kinderburgemeester, woont in Liendert. Ze 
is tot en met juni 2026 kinderburgemeester en zal die periode 
gebruiken om aan haar droom te werken. Ook gaat ze met de 
burgemeester en wethouders mee naar activiteiten die voor 
kinderen belangrijk zijn. 

Meer informatie over de kinderburgemeester staat op 
amersfoort.nl/kinderburgemeester.

Raadsvergadering Het Besluit  
Terugblik raadsvergadering Het 
Besluit 24 juni  

Afscheid en installatie 
kinderburgemeester, beleid 
horeca en terrassen, woningbouw 
Hogeweg 45 en startersleningen

De gemeenteraad kwam op 24 juni bijeen voor 
raadsvergadering Het Besluit. De vergadering 
begon met een speciaal onderdeel: het afscheid van 
kinderburgemeester Aiden Seijmonson en de installatie 
van de nieuwe kinderburgemeester, Djennah Allache. 
Daarna nam de raad een aantal besluiten. Zo besloot de 
raad om wensen en bedenkingen mee te geven bij nieuw 
horeca- en terrasbeleid. Ook nam de raad een besluit 
over het woningbouwproject aan de Hogeweg 45 en over 
nieuw budget voor startersleningen.

Verschil tussen amendement en motie

Met een amendement kan de raad een raadsvoorstel laten wijzigen. Het is een wijzigingsvoorstel. Met een motie doet de 
raad een verzoek aan het college. Dit kan bij een raadsvoorstel horen, of over een willekeurig onderwerp gaan. De raad 
neemt een amendement of motie aan als de meerderheid van de raad voor stemt. Als de raad een amendement aanneemt, 
dan wordt het oorspronkelijke raadsvoorstel aangepast. Over dat gewijzigde voorstel neemt de raad vervolgens een besluit.  

Scan deze QR-code 
om Het Besluit van 
24 juni via Politiek 
Portaal terug te 
kijken en om alle 
raadsvoorstellen en 
andere stukken te 
lezen. 

Scan deze QR-code 
om Het Besluit van 
24 juni via YouTube 
terug te kijken. 

Informatie over de vergadering

Bij Het Besluit waren 36 van de 39 raadsleden aanwezig. Tahsin Bülbül (DENK), 
Rachida Issaoui (PvdA) en Jan de van der Schueren (CDA) waren afwezig. Reinier 
Polinder (ChristenUnie) was aanwezig vanaf 17.13 uur. Hans van Wegen (BPA) 
was aanwezig tot 22.25 uur. 

De agendapunten ‘Advies auditcommissie naar aanleiding van Dag van 
de Jaarstukken 2024’, ‘Vastellen jaarstukken 2024’ en ‘Bestemming 
rekeningresultaat’ zijn verdaagd. De raad behandelt deze onderwerpen op 8 juli.

Op deze pagina’s leest u een beknopte terugblik op een aantal onderwerpen 
waarover de raad een besluit nam. Voor een volledige weergave van de 
behandeling van alle onderwerpen, de stemverklaringen en de reactie van het 
college, verwijzen we u naar de uitzending van de vergadering en het schriftelijk 
verslag. De vergaderstukken (zoals raadsvoorstellen, moties en amendementen), 
het schriftelijk verslag en de besluitenlijst vindt u op Politiek Portaal. U kunt de 
vergaderingen daar ook terugkijken. Daarnaast kunt u de vergadering terugkijken 
via YouTube. 

Er werd afscheid genomen van Aiden 
Seijmonson als kinderburgemeester van 
Amersfoort, Hoogland en Hooglanderveen. 
Zijn opvolger Djennah Allache werd 
geïnstalleerd (foto’s: Annemoon van Hemel).

https://www.amersfoort.nl/kinderburgemeester-en-kinderraad
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College kan actieplan voor vermindering omgevingslawaai ongewijzigd 
naar het Rijk sturen

De raad gaf aan geen wensen en bedenkingen te hebben bij het ontwerp-omgevingsprogramma ‘Vermindering 
omgevingslawaai, Actieplan geluid 2024-2028’. Het college kan dit plan nu naar het Rijk sturen. Het Rijk rapporteert 
vervolgens aan Europa, om te voldoen aan de eisen uit de Europese Richtlijn omgevingslawaai.

In het actieplan staat hoe het college omgevingslawaai, 
zoals verkeersgeluid of geluid van bedrijventerrein Isselt, wil 
verminderen. In Amersfoort zijn best veel huizen waar het 
te lawaaiig is, bijvoorbeeld door verkeer. Het college wil dat 
verbeteren met een plan en gaat vooral kijken naar plekken 
waar het geluid echt te hard is (meer dan 65 decibel). Een 
van de plannen is om stillere wegen te maken of huizen te 
bouwen die geluid beter tegenhouden. Ook bij het aanleggen 
van nieuwe wegen en het bouwen van nieuwe gebouwen op 
lawaaiige plekken let het college extra goed op het geluid. 

Van Europa moet de gemeente zo’n geluidsplan maken. De 
gemeenteraad mocht er nog iets van vinden (wensen en 
bedenkingen meegeven), maar het plan voldoet volgens de 
raad aan de regels. Daarom ging de raad ermee akkoord. 

Hardste geluiden
Raadslid Alex Engbers (CDA) diende, mede namens de 
fracties van Amersfoort2014, Beter Amersfoort en SP 
een amendement in. Daarmee wilden ze ervoor zorgen 
dat het college niet kijkt naar het gemiddelde geluid over 
een hele dag, maar vooral naar de hardste geluiden, de 
pieken dus. Want daar hebben de mensen het meeste last 
van, zei Engbers. Ook wilden de fracties dat Amersfoort 
duidelijker opschrijft dat het college op bepaalde vormen van 
geluidsoverlast (zoals van snelwegen of vliegtuigen) geen 
invloed heeft. De fracties vroegen het college om bij partijen 
die hier wél invloed op hebben te pleiten voor vermindering 
van geluidsoverlast.

De meeste fracties vonden het actieplan goed genoeg en 
stemden daarom tegen het amendement. Wethouder Johnas 
van Lammeren zei dat het nu niet de plek is voor extra 
dingen die je misschien ook zou willen doen. Over lawaai van 
nachttreinen zei hij dat hij wel naar oplossingen wil kijken, 
maar dat hij daar niet zelf over gaat.

Niet de maat nemen
Raadslid Hugo Kruyt (SP) zei dat het vreemd is dat sommige 
fracties en de wethouder twijfelen of dit wel het juiste 
moment is om hierover te praten. Volgens hem is dit juist het 
moment, want er ligt een plan over geluid. “Het college moet 
raadsleden niet de maat nemen om meer te doen.”

Het amendement werd verworpen met 20 stemmen 
tegen (D66, GroenLinks, VVD, PvdA, Partij voor de Dieren 
en Amersfoort voor Vrijheid) en 15 stemmen voor (CDA, 
ChristenUnie, Amersfoort2014, SP, Beter Amersfoort en 
BPA).

Het raadsvoorstel werd unaniem aangenomen met 35 
stemmen voor.

Het college deed onderzoek naar omgevingslawaai door 
wegverkeer en bedrijventerrein Isselt. De raad keurde een 
actieplan van het college om omgevingslawaai te verminderen 
goed (foto: Simon Lamme). 

Geheugensteuntje: Toekomststoel 
helpt raad aan lange termijn te 
denken

De raad kreeg een speciale stoel aangeboden: de 
Toekomststoel. Deze lege stoel heeft nu een vaste 
plek in de raadzaal en staat symbool voor toekomstige 
generaties. Zo worden de raadsleden eraan herinnerd om 
bij besluiten te denken aan de lange termijn.

De stoel is ontworpen door studenten van de Hogeschool 
Utrecht. Studenten van ROC Midden Nederland hebben 
de stoel vervolgens gemaakt. Met de aangenomen motie 
‘De Toekomststoel’, waarvan Beter Amersfoort de eerste 
indiener was, kreeg het college in april 2023 het verzoek 
om te zorgen voor een Toekomststoel. Het idee hiervoor 
kwam van de recent overleden schrijver en politicus Jan 
Terlouw. 

Stoel alleen niet genoeg
Het college vindt alleen een stoel niet genoeg en wil het 
toekomstdenken vastleggen in processen. Met input van 
de raad, de jongerenraad, de burgerbeweging Grootouders 
voor het Klimaat, ambtenaren en inwoners, werkt het 
college een aantal ideeën uit.

Groen licht voor zeventig woningen aan Hogeweg 45

De raad heeft ingestemd met de bouw van een appartementencomplex met ongeveer zeventig woningen aan de Hogeweg 
45. Het gaat om een stuk grond waar nu nog een KwikFit en het oude pand van woninginrichter Van Wiefferen staan. Deze 
panden worden gesloopt om ruimte te maken voor de nieuwbouw. 

Het complex krijgt aan de kant van de Hogeweg maximaal 
zes tot acht bouwlagen. Aan de andere kant van het gebouw 
gaat het om maximaal drie bouwlagen. Een amendement 
van Amersfoort2014 om te zorgen voor maximaal zes 
bouwlagen kreeg niet voldoende steun van de raad. 

De woningen die worden gebouwd, zijn bedoeld voor 
kleinere huishoudens, zoals jonge mensen tot dertig jaar en 
ouderen die zorg nodig hebben. Bewoners kunnen hun auto 
parkeren in het gebouw zelf. Bezoekers kunnen parkeren in 
de buurt, maar alleen als dit de parkeerdruk niet verhoogt. 
Rondom het gebouw komt groen. Zo is er aan de oost- en 
westkant genoeg ruimte om bomen te planten.

Lagere plint
Niet alleen over de hoogte van het gebouw was er discussie, 
raadsleden gingen ook in debat over de hoogte van de 
onderste verdieping van het gebouw, ook wel de plint 
genoemd. Die is nu extra hoog, omdat er misschien winkels 
of horeca in komen. Met een motie vroegen de fracties van 
het CDA en D66 of die verdieping niet gewoon een normale 
woonlaag kan worden. Ook wilden de fracties dat er geen 
horeca in komt. Raadslid Alex Engbers (CDA) vroeg het 
college nog dit jaar te laten weten wat het besluit. 

Wethouder Rutger Dijksterhuis legde uit dat de plint 
nodig is, onder andere voor bepaalde voorzieningen voor 
bewoners. Minder hoogte, zei hij, maakt het ook financieel 
onhaalbaar. Toch beloofde hij dat de plint niet hoger wordt 
dan strikt nodig. 

De motie werd aangenomen met 20 stemmen voor (D66, 
CDA, VVD, Amersfoort2014, BPA en Amersfoort voor 
Vrijheid) en 16 stemmen tegen (GroenLinks, ChristenUnie, 
PvdA, Partij voor de Dieren, SP en Beter Amersfoort).

35 procent sociale huur
Door een aangenomen amendement van SP, GroenLinks 
en Beter Amersfoort moet het college zorgen dat 35 
procent van de woningen uit sociale huur bestaat. In het 
raadsvoorstel stond dat het college naar iets boven de 30 
procent mocht, als het technisch niet lukte om genoeg 
sociale huurwoningen te bouwen. Maar de raad vond dat 
er genoeg betaalbare woningen moeten zijn voor mensen 
met een kleine portemonnee. Daarom mag de ontwikkelaar 
niet meer zeggen dat het niet lukt. Hij móét gewoon die 
goedkope huurwoningen bouwen. Raadslid Wytse Dassen 
(D66) was het daar niet mee eens. “Het is ongepast en 
ongewenst om halverwege de wedstrijd de regels aan 
te passen omdat de gemeente daarmee onbetrouwbaar 
overkomt”, zei hij. “Het is onbetrouwbaar als op voorhand 
een voorbehoud wordt gemaakt voor wat betreft de 35 
procent”, reageerde raadslid Hugo Kruyt (SP).

Het amendement werd aangenomen met 21 stemmen 
voor (GroenLinks, ChristenUnie, Amersfoort2014, PvdA, 
Partij voor de Dieren, SP, Beter Amersfoort en BPA) en 
15 stemmen tegen (D66, CDA, VVD en Amersfoort voor 
Vrijheid).

Geen terras langs Flierbeek
Een amendement van D66, Partij voor de Dieren, 
GroenLinks en PvdA zorgde ervoor dat er geen terras komt 
langs de oostkant van de Flierbeek. De oevers moeten 
natuurvriendelijk worden, zodat dieren er kunnen leven, 
legde raadslid Wytse Dassen (D66) uit. Volgens raadslid 
Thomas van der Eerden (Amersfoort2014) zaten dit soort 
natuurregels al in bestaand beleid. Hij vond het dus niet 
nodig om dit nog eens apart vast te leggen. 

Het amendement werd aangenomen met 25 stemmen 
voor (D66, GroenLinks, CDA, ChristenUnie, PvdA, Partij 
voor de Dieren en SP) en 11 stemmen tegen (VVD, 
Amersfoort2014, Beter Amersfoort, BPA en Amersfoort 
voor Vrijheid). 

Hoewel het uiteindelijke raadsvoorstel unaniem werd 
aangenomen, bleven er zorgen over het de manier 
waarop omwonenden bij het proces zijn betrokken. 
Raadslid Marcel Koning (ChristenUnie): “Steeds blijkt dat 
participatietrajecten niet tot voldoening leiden. We moeten 
bespreken hoe daaraan recht kan worden gedaan.” 

Nu de raad akkoord is met de kaders, werkt de 
initiatiefnemer het plan verder uit. Dit heet een 
uitwerkingsvoorstel. Hier horen een concreet ontwerp en 
stedenbouwkundig plan bij.

Het geamendeerde raadsvoorstel werd unaniem 
aangenomen met 36 stemmen voor.

Aan de Hogeweg 45 komt, op de plek waar nu nog een KwikFit 
en het oude pand van woninginrichter Van Wiefferen staan, 
een appartementencomplex met ongeveer zeventig woningen 
(beeld: Google Maps).

Wethouder Ben van Koningsveld (Bestuurlijke vernieuwing) 
en buitengewoon fractielid Ina Vijzelman-Waarheid (Beter 
Amersfoort) onthulden samen de Toekomststoel (foto: 
griffie).



 woensdag 2 juli 2025 Stadsberichten | 7Nieuws van de gemeente Amersfoort 

Met starterslening geeft Amersfoort (voormalig) inwoners duwtje in de rug bij aankoop eerste woning

Inwoners en voormalig inwoners van Amersfoort kunnen een duwtje in de rug krijgen om een eerste woning te kopen. De 
raad is akkoord gegaan met het voorstel om opnieuw geld beschikbaar te stellen voor startersleningen. Vier amendementen 
om het voorstel aan te passen, haalden het niet.

De starterslening helpt mensen die voor het eerst een huis 
willen kopen, maar net niet genoeg kunnen lenen bij de 
bank. Met deze lening kunnen zij het verschil overbruggen. 
Het college stelde de raad voor om hier 5,5 miljoen euro 
voor beschikbaar stellen. Dat is genoeg voor minstens 
honderd leningen. De regeling wordt ook aangepast. Het 
geld dat starters terugbetalen, kan weer worden uitgeleend 
aan andere starters. De lening is alleen voor (voormalig) 
inwoners van Amersfoort. Mensen moeten minimaal één jaar 
ingeschreven staan in Amersfoort, of in de afgelopen twintig 
jaar minstens tien jaar onafgebroken in Amersfoort hebben 
gewoond. De aankoopprijs van de woning mag niet hoger zijn 
dan 405.000 euro. De maximale hoogte van de starterlening 
is 55.000 euro.

Voorstel college niet aangepast
Er werden vier amendementen ingediend om het voorstel 
van het college aan te passen. De raad verwierp deze 
wijzigingsvoorstellen. Drie amendementen hadden als doel 
de regeling op te rekken. Beter Amersfoort en SP vroegen 
het budget te verhogen van 5,5 miljoen euro naar 11 miljoen 

euro. Dezelfde fracties wilden de maximale hoogte van 
de starterslening verhogen van 55.000 euro naar 90.000 
euro. Verder stelden Beter Amersfoort, VVD en SP voor 
om de maximale aankoopprijs van de woning te verhogen 
van 405.000 euro naar 450.000 euro. De VVD wilde de 
voorwaarden voor de binding met Amersfoort aanpassen: 
zo zouden mensen zouden minimaal drie jaar ingeschreven 
moeten staan in Amersfoort, in plaats van één jaar.

Geoorloofd middel
Er was brede steun voor het voorstel van het college. 
Alleen raadslid Tom van Lamoen (Amersfoort voor Vrijheid) 
stemde tegen. Volgens hem stijgen de huizenprijzen door 
de startersleningen. Raadslid Hugo Kruyt (SP) noemde de 
starterslening een ‘geoorloofd middel’ om mensen uit 
de vrijesectorhuur te krijgen die geen hypotheek kunnen 
afsluiten. Raadslid Joyce Huurman (VVD) sprak over een mooi 
middel dat mensen helpt om een eigen woning te kopen. Ook 
benadrukte zij dat deze regeling de doorstroming bevordert. 
Verschillende raadsleden benoemden dat de kern van het 
probleem is dat er te weinig huizen zijn. 

Het raadsvoorstel werd aangenomen met 35 stemmen voor 
en 1 stem tegen (Amersfoort voor Vrijheid).

Raad geeft wensen en bedenkingen mee bij nieuw horeca- en terrasbeleid  

De raad heeft een aantal wensen en bedenkingen meegegeven bij het nieuwe beleid voor horeca en terrassen. Zo komt er een 
mediator als het horecaondernemers niet lukt de terrassen goed te verdelen, en gaat het college onderzoeken of het mogelijk 
is één of meerdere uitgaansgelegenheden een vergunning te geven om 24 uur per dag open te zijn. 

Het nieuwe beleid staat in het omgevingsprogramma 
Horeca en Terrassen. Het gaat onder andere over hoe de 
vergunningen voor pleinterrassen verdeeld worden en 
hoe terrassen eruit moeten zien. Zo stelt het college voor 
dat de horecaondernemers rondom de Hof, het Lieve 
Vrouwekerkhof, de Groenmarkt en de Varkensmarkt de 
terrassen onderling verdelen. Als ze er niet uitkomen, beslist 
de burgemeester.

Het college houdt bij dit nieuwe beleid rekening met de 
wensen en bedenkingen van de raad. Een van die wensen 
ging over de rol van de burgemeester bij de terrasverdeling. 
In een amendement van de fracties van PvdA en 
GroenLinks stelden ze voor een mediator in te zetten als 
horecaondernemers er bij de verdeling van terrassen samen 
niet uitkomen. Raadslid Alex Engbers (CDA) vond dat een 
goed idee: “Een mediator probeert mensen aan tafel te 
krijgen om common ground te verkennen.” 

Het amendement werd aangenomen met 24 stemmen voor 
(D66, GroenLinks, CDA, ChristenUnie, PvdA, Partij voor de 
Dieren en SP) en 11 stemmen tegen (VVD, Amersfoort2014, 
Beter Amersfoort, BPA en Amersfoort voor Vrijheid).

Meer ruimte voor ondernemer
Het college wilde dat alle stoelen en tafels op terrassen in 
de historische binnenstad, de Eemhaven en het Eemplein er 
ongeveer hetzelfde uitzien. Met een amendement vroeg de 
fractie van de VVD om meer keuzevrijheid voor ondernemers. 
Kortweg: het college geeft richtlijnen voor terrasmeubilair, 
maar die zijn niet dwingend. De ondernemer kan de richtlijn 

vooral als checklist gebruiken, lichtte raadslid Joyce Huurman 
(VVD) toe. 

Het amendement werd aangenomen met 34 stemmen voor 
en 1 stem tegen (Beter Amersfoort).

Met een ander amendement wilde de fractie van de VVD 
bereiken dat bij het overleg over of een terras goed is 
ingericht, voortaan ook iemand van de horeca zelf mag 
meebeslissen. Die persoon moet worden gekozen door de 
horecaondernemers. 

Het amendement werd aangenomen met 30 stemmen 
voor (D66, GroenLinks, CDA, ChristenUnie, VVD, PvdA, Partij 
voor de Dieren, SP, BPA en Amersfoort voor Vrijheid) en 5 
stemmen tegen (Amersfoort2014 en Beter Amersfoort).

Terrasverwarming
GroenLinks diende samen met de Partij voor de Dieren 
en de SP een motie in om ervoor te zorgen dat cafés 
en restaurants vanaf 2028 alleen nog zuinige en 
milieuvriendelijke terrasverwarming gebruiken. Volgens 
raadslid Harmen Niemeijer-Scheffer (GroenLinks) was 
het niet logisch om bewoners op te roepen om te 
verduurzamen “terwijl ondernemers de lucht verwarmen”. 
Hij noemde terrasverwarming “een inefficiënte manier 
van energieverbruik”: “Een warmer terras vandaag is een 
warmere planeet morgen”, vatte hij de motie samen. Het 
college gaat met ondernemers praten en komt voor eind 
2025 met een voorstel.

Een eerdere versie van de motie, toen nog een amendement, 
pleitte voor een verbod van bepaalde vormen van 
terrasverwarming. Voor de ChristenUnie was zo’n verbod 
“te rigide” en kwam het te vroeg. Volgens Amersfoort voor 
Vrijheid waren ondernemers al bezig met verduurzaming. 

De motie werd aangenomen met 25 stemmen voor (D66, 
GroenLinks, CDA, Amersfoort2014, PvdA, Partij voor de 
Dieren en SP) en 11 stemmen tegen (ChristenUnie, VVD, 
Beter Amersfoort, BPA en Amersfoort voor Vrijheid).

24 uur open
De fractie van D66 vroeg met een motie, die ook werd 
ondertekend door de fracties van Amersfoort voor Vrijheid 
en Partij voor de Dieren, of onderzocht kan worden of in 
Amersfoort één of meerdere horecalocaties 24 uur per dag 
open kunnen zijn. “Amersfoort loopt achter op het gebied 
van nachtcultuur”, vond raadslid Lisa Overmars (D66). Onder 
andere CDA en ChristenUnie stemden tegen. “Er is geen 
aanvraag en bewoners klagen nu al over overlast”, zei raadslid 
Reinier Polinder (ChristenUnie).

De motie werd aangenomen met 23 stemmen voor 
(D66, GroenLinks, VVD, PvdA, Partij voor de Dieren, SP en 
Amersfoort voor Vrijheid) en 13 stemmen tegen (CDA, 
ChristenUnie, Amersfoort2014, Beter Amersfoort en BPA). 

Nieuwe regels om (sociale huur)woningen beter te verdelen 

De raad is akkoord gegaan met nieuwe regels voor het verdelen van woningen. Deze regels staan in de zogenoemde 
huisvestingsverordening, waarin vooral aandacht is voor de verdeling van sociale huurwoningen, omdat daar een groot 
tekort aan is. Een voorstel van de VVD om strengere regels te maken voor mensen die met spoed een huis nodig hebben, 
werd verworpen.

Het college gaat het tekort aan sociale huurwoningen 
aanpakken door de doorstroming te verbeteren. Zo krijgen 
mensen die nu in een groot huis wonen (vier kamers of 
meer) voorrang als ze willen verhuizen naar een kleinere 
woning. Ook mensen die uit een zorginstelling in Amersfoort 
komen, maar oorspronkelijk uit een andere gemeente 
komen, kunnen straks makkelijker terugverhuizen naar hun 
oude woonplaats.

Meer sociale huurwoningen voor reguliere 
woningzoekenden 
De VVD wilde met een amendement de regels voor een 
urgentieverklaring (een bewijs dat iemand met spoed een 
woning nodig heeft) strenger maken. Nu moet je minstens 
twee jaar in Amersfoort wonen om in aanmerking te komen 
voor urgentie. De VVD wilde daar drie jaar van maken. 
Volgens de fractie krijgen nu te veel mensen voorrang, en 
dat is oneerlijk voor andere woningzoekers. 

Het college vond dit amendement geen goed idee. 
Wethouder Jeroen Bulthuis legde uit dat het college de 
voorwaarde verhoogd heeft van één naar twee jaar, om de 
druk op Amersfoort te verlagen. Veel mensen die tijdelijk in 
een zorginstelling in Amersfoort verblijven, vragen namelijk 
urgentie aan om hier te blijven wonen, terwijl het idee is dat 
zij teruggaan naar hun oorspronkelijke gemeente.

GroenLinks stemde tegen het amendement. Raadslid Giel 
van der Steenhoven zei: “Het gaat om het toewijzen van 
woningen aan mensen die om urgente redenen moeten 
worden gehuisvest. Dat moet worden geregeld, of iemand 
nu twee of drie jaar in Amersfoort woont.”

Het amendement werd verworpen met 27 stemmen tegen 
(D66, GroenLinks, CDA, ChristenUnie, PvdA, Partij voor 
de Dieren, SP, Beter Amersfoort en BPA) en 9 voor (VVD, 
Amersfoort2014 en Amersfoort voor Vrijheid). 

Om het tekort aan sociale huurwoningen aan te pakken, gaat 
het college de doorstroming verbeteren (foto: Simon Lamme).

Het raadsvoorstel werd unaniem aangenomen met 36 
stemmen voor.

De gemeente stelt opnieuw geld beschikbaar voor starters-
leningen (foto: Pixabay).

Lees verder >>
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Een ander aangenomen voorstel kwam van de fracties van 
GroenLinks, D66, Partij voor de Dieren, Beter Amersfoort en 
SP: het moet voor mensen in een rolstoel makkelijker worden 
om cafés en restaurants binnen te komen. De raad was daar 
grotendeels voor. Alleen BPA en Amersfoort voor Vrijheid 
stemden tegen. “Elke horecaondernemer heeft al een plank”, 
meende raadslid Hans van Wegen (BPA).

De motie werd aangenomen met 34 stemmen voor (D66, 
GroenLinks, CDA, ChristenUnie, VVD, Amersfoort2014, 
PvdA, Partij voor de Dieren, SP en Beter Amersfoort) en  
2 stemmen tegen (BPA en Amersfoort voor Vrijheid). 

Breedte van de gevel
Hoe verdeel je een terras als meerdere horecazaken dat stukje 
grond willen gebruiken? In het voorstel van het college zou 
de beschikbare ruimte simpelweg verdeeld worden over 
het aantal ondernemers. De fractie van de VVD wilde dat 
liever doen op basis van de breedte van de gevel van het 
pand en diende hierover daarom mede namens BPA en Beter 
Amersfoort een amendement in. “Dan is een terras voor 
een zaak ook echt van die zaak”, zei raadslid Joyce Huurman 
(VVD). “Nu kan een klein zaakje achteroverleunen, omdat het 
vanzelf meters krijgt.”

De fractie van Amersfoort2014 was tegen: “Met de huidige 
kaders kan geen besluit worden genomen”, zei raadslid Sieta 
Koet-Minis. De fractie van D66 vond juist dat ondernemers 

er onderling uit moeten komen en stemde tegen de 
gevelbreedte-methode. Wethouder Willem-Jan Stegeman 
wees erop dat elke manier van verdelen een beetje oneerlijk 
is, maar dat de gekozen manier juridisch de beste is. 

Het amendement werd verworpen met 26 stemmen tegen 
(D66, GroenLinks, CDA, ChristenUnie, Amersfoort2014, PvdA 
en Partij voor de Dieren) en 9 stemmen voor (VVD, SP, Beter 
Amersfoort, BPA en Amersfoort voor Vrijheid).

Varkensmarkt
Raadsleden debatteerden ook over de gevolgen van de 
nieuwe terrasindeling voor de Varkensmarkt. De indeling 
zou daar betekenen dat sommige ondernemers 65 procent 
van hun terras kwijtraken. De fracties van Amersfoort 
voor Vrijheid en de SP wilden dat tegenhouden met het 
amendement ‘Bruisende Varkensmarkt’. “Een besluit dat top-
down een ondernemer twee derde van zijn terras afneemt, 
mag vandaag niet worden goedgekeurd”, vond raadslid Tom 
van Lamoen (Amersfoort voor Vrijheid). Volgens hem dreigde 
het plein straks alleen nog maar grotere ketens over te 
houden en zouden kleine, lokale zaken verdwijnen.

Uitgebreid participatietraject 
Wethouder Willem-Jan Stegeman wees erop dat er juist 
een uitgebreid participatietraject was geweest. Ook de 
fracties van D66, GroenLinks en het CDA wilden het plan niet 
terugdraaien.

Het amendement werd verworpen met 31 stemmen tegen 
(D66, GroenLinks, CDA, ChristenUnie, VVD, Amersfoort2014, 
PvdA, Partij voor de Dieren en Beter Amersfoort) en  
4 stemmen voor (SP, BPA en Amersfoort voor Vrijheid).

Het geamendeerde raadsvoorstel werd aangenomen met 
30 stemmen voor (D66, GroenLinks, CDA, ChristenUnie, 
VVD, PvdA, Partij voor de Dieren, SP en BPA) en 6 stemmen 
tegen (Amersfoort2014, Beter Amersfoort en Amersfoort 
voor Vrijheid). 

In het nieuwe beleid staan onder andere regels over hoe 
terrassen in de historische binnenstad er uit moeten zien (foto: 
Simon Lamme).

>>

Raad stemt in met budget voor bushaltes en wil bushalte De Eemgaarde behouden 

De raad stemde in met een voorstel om 600.000 euro 
beschikbaar te stellen voor (nieuwe) bushaltes om het 
openbaar vervoer in Amersfoort te verbeteren. Door  
een aangenomen amendement kreeg het college de 
opdracht zich in te zetten voor het behoud van bushalte  
De Eemgaarde.

Met het budget kan het college aan de slag met 
verschillende projecten. Bushalte A bij station Amersfoort 
Centraal wordt veiliger. Op het drukste uur in de 
ochtendspits stappen hier tegen de 650 reizigers op de bus 
naar Utrecht Science Park en Vianen. Door halte B op te 
heffen, komt er meer ruimte voor wachtende reizigers. Er 
komen er nieuwe bushaltes, onder andere rond de kruising 
Industrieweg – Amsterdamseweg en in Liendert. De 
bushaltes worden toegankelijk voor mensen met een rollator 
en rolstoel. Bij drukke haltes wil het college zorgen voor 
goede parkeerplekken voor fietsen.

Halte De Eemgaarde niet verplaatsen
Een van de plannen is om bushalte De Eemgaarde op 
te heffen en te vervangen door twee bushaltes aan de 
Diamantweg en Dorresteinseweg. Vervoerder Keolis stelt 
dit voor vanwege de onveilige situatie voor fietsers bij halte 
De Eemgaarde. De provincie Utrecht beslist hierover in 
september, bij het vaststellen van het nieuwe vervoerplan. 
Om de halte te behouden dienden SP, Beter Amersfoort, 
ChristenUnie, BPA, PvdA, Amersfoort voor Vrijheid, Partij 
voor de Dieren, GroenLinks en D66 het amendement 
‘Bushalte Eemgaarde heeft al wortel geschoten’ in. Zij 
vonden het onwenselijk dat de halte verdwijnt, vooral voor 
de bewoners van het seniorencomplex De Eemgaarde. 

Hun opdracht aan het college, om bij Keolis en de provincie 
Utrecht duidelijk te maken dat de verplaatsing van de 
bushalte onaanvaardbaar is voor Amersfoort, kreeg steun 
van alle raadsleden. De opdracht houdt ook in, dat als het 
duidelijk is dat de bushalte blijft, het college parkeerplekken 
kan weghalen, zodat de bus de bocht veilig kan maken. 

Wethouder Tyas Bijlholt gaf aan hij graag in gesprek gaat 
met inwoners en dat hij blij was met de duidelijke opdracht. 
Na deze reactie trok Amersfoort2014 het soortgelijke 
amendement ‘Bushalte verplaatsen? Da’s pas link!’ dat 
de fractie samen met Beter Amersfoort indiende, in. Dat 
betekent de raad er geen besluit over nam. Raadslid Maaike 
Varwijk (Amersfoort2014) gaf aan dat het doel van de 
inwoners al bereikt wordt.  

Het amendement ‘Bushalte Eemgaarde heeft al wortel 
geschoten’ werd unaniem aangenomen met 36 stemmen 
voor.

Het raadsvoorstel werd unaniem aangenomen met 36 
stemmen voor.

Het college gaat zich inzetten voor het behoud van bushalte 
De Eemgaarde (foto: Google Maps augustus 2024).

Twee losse moties: aanpak netcongestie (aangenomen) en vaste parkeerplekken voor deelscooters (verworpen) 

Er werden twee losse moties ingediend. Dat zijn voorstellen van raadsleden die niet bij een raadsvoorstel horen. Een voorstel 
om maatregelen tegen netcongestie te onderzoeken werd aangenomen. Het andere voorstel, een motie die het college vroeg 
om binnen een jaar te zorgen voor vaste parkeerplekken voor deelscooters, haalde het niet.

De fracties van ChristenUnie, GroenLinks, D66, Partij 
voor de Dieren, CDA, Amersfoort2014, PvdA en Beter 
Amersfoort dienden samen een voorstel in om netcongestie 
(overbelasting van het elektriciteitsnet) aan te pakken. 
Raadslid Hans Bol (ChristenUnie) vertelde dat uit nieuwe 
informatie blijkt dat dit probleem waarschijnlijk pas in 2033, 
misschien zelfs in 2035 is opgelost, terwijl eerder werd 
gedacht aan 2029. Met de motie ‘Onderzoek maatregelen 
tegen netcongestie’ vroegen de fracties het college om 
onderzoek te doen naar een aantal maatregelen. Zoals 
het ‘netbewust’ opladen van elektrische auto’s. Dit houdt 
in dat mensen hun auto opladen op momenten dat het 
elektriciteitsnet minder druk is. Een andere maatregel is 
kijken of ‘wijkbatterijen’ (grote batterijen die stroom opslaan 
voor een hele buurt) het elektriciteitsnet kunnen ontlasten. 
Ook stelden de fracties voor om te kijken naar nieuwe 
manieren om lokaal energie op te wekken. 
Wethouder Jeroen Bulthuis vertelde dat het college de 
motie omarmt. “De motie bevat veel verstandige zaken en 
waardevolle aanvullingen die het college graag meeneemt.” 

Verschillende fracties steunden de motie en gaven 
tegelijkertijd aan dat de motie het probleem niet oplost. 
Raadslid Marjolein Perdok (D66): “Het is goed om te kijken 
wat wel kan worden gedaan.” De VVD stemde tegen de 
motie. Raadslid Joyce Huurman noemde het voorstel een 
“druppel op de gloeiende plaat.” “Deze motie doet te weinig 
om netcongestie tegen te houden.”

De motie ‘Onderzoek maatregelen tegen netcongestie’ werd 
aangenomen met 31 stemmen voor en 4 stemmen tegen 
(VVD).

Het college gaat 
onderzoeken of het 
opladen van elektrische 
auto’s op momenten 
dat het elektriciteitsnet 
minder druk is, helpt 
tegen netcongestie (foto: 
Simon Lamme).

Deelvervoer als zegen
De fracties van Amersfoort2014, Beter Amersfoort en SP 
wilden dat het college iets doet aan het zogenaamde free 
floating-systeem. Dat betekent dat gebruikers deelscooters 
overal in de stad mogen achterlaten. Daarom dienden zij de 
motie ‘Geef stilstaande deelscooters een fijne plek’ in.
De fracties stelden voor dat deelscooters binnen één jaar 
alleen nog op speciale, aangewezen plekken mogen worden 
neergezet. Zo willen zij overlast in de stad zoveel mogelijk 
voorkomen. Raadslid Jan Gerritsjans (Amersfoort2014): “Bijna 
iedereen wil duurzaam vervoer, minder auto’s op straat, 
schonere lucht, maar dat mag niet ten koste gaan van de 
veiligheid en toegankelijkheid. Deelvervoer hoort een zegen 
te zijn en geen struikelblok.”

Wethouder Tyas Bijlholt gaf aan dat het college het 
probleem onderkent. Toch ontraadde hij de motie. Het 
college wilde zich aan de planning houden voor het bredere 
mobiliteitsprogramma. Een onderdeel daarvan is dat de 
buurthubs in de buurt van het station en de binnenstad 
in 2027 klaar zijn. De planning versnellen zou volgens het 
college te veel capaciteit van de afdeling Mobiliteit vragen.

Andere fracties herkenden het probleem ook. GroenLinks en 
D66 stemden tegen de motie omdat het college al aan een 
oplossing werkt. Raadslid Dillian Hos (GroenLinks) gaf aan dat 
het probleem binnen twee jaar is opgelost. Ze noemde het 
‘verstandig’ dat het college zich, vanwege de capaciteit op de 
afdeling Mobiliteit, aan de planning houdt.

De raad verwierp een 
motie die het college 
vroeg om binnen een 
jaar te zorgen voor vaste 
parkeerplekken voor 
deelscooters (foto: Tristan 
Melissen).

De motie ‘Geef stilstaande deelscooters een fijne plek’ werd 
verworpen met 27 stemmen tegen (D66, GroenLinks, CDA, 
ChristenUnie, VVD, PvdA en Partij voor de Dieren) en 8 
stemmen voor (Amersfoort2014, SP, Beter Amersfoort en 
Amersfoort voor Vrijheid).
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De raad nam nog meer raadsvoorstellen aan:  

•  Benoeming raadslid Youssef El-Messaoudi (GroenLinks) tot voorzitter 

raadscommissie Omgeving

•  Verlenging ontheffing ingezetenschap wethouder Aboyaakoub-Akkouh

•  Zienswijze op (ontwerp)begroting 2026 GGD regio Utrecht

•  Verordening geheimhouding gemeenteraad Amersfoort 

•  Vaststellen Besluit tot wijziging van de Verordening fysieke leefomgeving 

Amersfoort inzake uitwegvergunningen

•  Wijzigingsbesluit APV en FLoA in het kader van horeca en terrassen

•  Gedeeltelijk intrekken voorkeursrecht Kop van Isselt

•  Besluit tot wijziging Verordening jeugdhulp Amersfoort

•  Zienswijze op jaarverslag en jaarrekening 2024 en op concept 

Meerjarenbegroting 2026-2029 van het RWA

•  Vaststellen Meerjaren Programma Grondexploitaties 2024

•  Vaststellen verslag en besluitenlijst Het Besluit 27 mei 2025 en verslag 

besloten raadsvergadering Het Besluit 25 maart 2025

Kom zaterdag 12 juli in Leusderkwartier op de koffie bij raadsleden

Op zaterdag 12 juli van 10.30 tot 11.30 uur is het weer inloopspreekuur. Dat is een laagdrempelige en 
toegankelijke manier om contact te hebben met raadsleden en buitengewoon fractieleden. Bij een kop 
koffie is er volop ruimte voor een goed gesprek. U kunt als inwoner vertellen wat u belangrijk vindt voor 
uw buurt of wijk, of voor heel Amersfoort.

Het spreekuur is er om uw mening te kunnen geven 
over plannen van de gemeente. Ook kunt u zorgen 
uiten over wat er speelt in uw buurt, vragen stellen, 
een goed idee inbrengen, of gewoon kennismaken 
met raadsleden.

U kunt zonder afspraak binnenlopen. Verschillende 
raadsleden en buitengewoon fractieleden zijn 
aanwezig om met u in gesprek te gaan. We zien u 
graag op 12 juli! De locatie is de Fonteinkerk, Robert 
Kochstraat 4, 3817 JM in Amersfoort.

Scan de QR-code en  
ga naar het Instagram-
account van de 
kinderburgemeester!

Kinderburgemeester
Djennah Allache

In deze rubriek lees je 
over de activiteiten van 
kinderburgemeester  
Djennah Allache. Meer informatie over de kinderburgemeester staat op amersfoort.nl/kinderburgemeester.

Wil je de kinderburgemeester ergens voor 
uitnodigen? Heb je een vraag? Een idee voor 
je wijk? Of een mooi idee dat de kinder-
burgemeester en de kinderraad kan helpen 
om hun droom van dit jaar te verwezenlijken, 
namelijk om jongeren met ouderen verbinden  
in de stad? Mail dan naar:  
  kinderburgemeester@amersfoort.nl.

Afgelopen zaterdag was de kersverse kinderburgemeester Djennah meteen op stap. Ze ging naar  
The sound of silence, waarbij ze vanaf de Kamperbinnenpoort meeliep naar het Lieve Vrouwekerkhof. 
Op het podium sprak ze samen met wethouder Micheline Paffen-Zeenni de mensen toe (foto’s: Mandy 
Smink). 

https://www.amersfoort.nl/kinderburgemeester-en-kinderraad

